


Binatone has an incredible heritage. Established 1958 in London. 
 
We are an absolutely customer centric company! Words that are backed 
up with more than half a century of successfully delivering quality products 
to a customer base that spans more than 75 countries. Our commitment 
lies solely in delivering high quality yet affordable prices.  Our teams, from 
engineering to manufacturing and marketing to sales, are all constantly 
pursuing an effort to make our products not just ‘appliances’ but ‘lifestyle 
improvements’.























Binatone a un héritage incroyable. Créé en 1958 à Londres.

Nous sommes une société absolument centrée sur le client! Des mots 
soutenus avec plus d'un demi-siècle de livraison réussie de produits 
de qualité à une clientèle qui s'étend sur plus de 75 pays. Notre 
engagement consiste uniquement à fournir une qualité élevée mais des 
prix abordables. Nos équipes, de l'ingénierie à la fabrication et au 
marketing aux ventes, poursuivent constamment un effort pour rendre 
nos produits non seulement des «appareils ménagers» mais des 
«améliorations du mode de vie».
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